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公益之星STAR OF PUBLIC WELFARE

公益之星一等奖
获得此奖说明在志愿服务工作活动中表现优异：每学年完成至少40小时志愿服务，评选当学年完成至少80小时志愿服务，累计完成至少400小时志愿服务并因志愿服务工作表现突出获得国家级志愿者工作主管机关书面表彰或荣获深圳市五星级义工称号或累计完成至少600小时志愿服务。
First Prize:
Only students with outstanding performance in volunteer work activities are awarded the First Prize. Achievements: completion of at least 40 hours of volunteer service each academic year, completion of at least 80 hours of volunteer service in the selection year, cumulative completion of at least 400 hours of volunteer service, and being awarded a writing commendation from a national volunteer work authority due to the outstanding performance or the title of five-star volunteers in Shenzhen, or a cumulative completion of at least 600 hours of volunteer service.

公益之星二等奖
获得此奖说明在志愿服务工作活动中表现优秀：每学年完成至少40小时志愿服务，评选当学年完成至少80小时志愿服务，累计完成至少200小时志愿服务并因志愿服务工作表现突出获得省级行政区域（或副省级以上城市）志愿者工作主管机关书面表彰或累计完成至少400小时志愿服务。
Second Prize:
Only students with outstanding performance in volunteer work activities are awarded the Second Prize. Achievements: completion of at least 40 hours of volunteer service each academic year, completion of at least 80 hours of volunteer service in the selection year, cumulative completion of at least 200 hours of volunteer service, and being awarded a writing commendation from a provincial or sub-provincial volunteer work authority due to the outstanding performance, or a cumulative completion of at least 400 hours of volunteer service.

公益之星三等奖
获得此奖说明在志愿服务工作活动中表现良好，本学院前2%。
Third Prize:
Only students with outstanding performance in volunteer work activities are awarded the Third Prize. Achievements: Top 2% of the college.
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